
  VORDINGBORG BRIDGEKLUB 
  

Referat af bestyrelsesmøde torsdag den 13. oktober 2022 kl. 14.00 hos Bent.   
Afbud fra Olaf. 

       

Dagsorden:      

 1. Referat fra mødet 9. august    

 2. Orientering fra formanden   

  a. Gåsetårnsturnering aflyst   

  b. Klubdag 12. november aflyst   

  c. Region Storstrøm - aktiviteter  

  d. Corona - sprit    

  e. Status begynderundervisning  

 3. Status spilleplan    

  a. RealBridge mandag   

  b.  Onsdag - torsdag    

  c.  Torsdag den 20. oktober - aflyses  

  d. Resultater på bridgemate   

 4. Juleafslutning    

  a. Afholdes hvor ?    

  b. Meny - pris    

  c. Turnering - makker ?   

 5. Status økonomi    

 6. Blandemaskine flyttes fra Firmasport  

  a. Placering - adgang    

  b. Indkøb af rullebord   

 7. Kursusdag i 2023 med Steen Løvgreen ?  

 8. Nyhedsbrev - udkast under udarbejdelse  

  a. Udsendes hvornår ?   

 9. Eventuelt     

 10.  Dato for næste møde 
 

  

Ad.1.    Ingen bemærkninger 
Ad.2. A. Hverken Præstø eller Stege har ønsket at samarbejde om afvikling af  
         turneringen, den er derfor udsat til næste år. 
      B. På grund af manglende tilslutning er klubdagen 12. november aflyst. 
      C. Kursus i Slagelse 29/10 og i Næstved 30/10. Invitation sendes ud nu. 
         Bridgeweekend på Hotel Præstekilde, Møn 31/3-2/4- 2023. Invitation vedhæftes    
         Nyhedsbrev. 
         Guldturnering i Rødbyhallen 8/1- 2023. Invitation vedhæftes Nyhedsbrev. 
         Generalforsamling i distriktet 11/5-2023 i Nykøbing Falster. 
              

  

 

 

http://www.bridge.dk/
https://vvsoren.dk/
https://olestage.dk/
https://moensbank.dk/
http://www.computerpaletten.dk/


      D. Der er købt ny sprit, som også skal bruges fremadrettet. 
      E. Der er p.t. 6 personer til begynderundervisning. Der har været forespørgsel 
         om fortsætterkursus. Vi vender tilbage – behov tages op i nyhedsbrev.  
Ad.3. A. 9 par spiller RealBridge mandag 
      B. Onsdag spiller 30 par, torsdag spiller 27 par. 
      C. Torsdag d. 20/10 er aflyst på grund af andet arrangement i TAMU. 
      D. Der har været lidt problemer med resultater på bridgematerne. Bent og 
         Anne nævner det ved næste bridgeaften/dag og opfordrer til at resultat tjekkes     
         meget grundigt inden godkendelse. 
         Nogle medlemmer havde foreslået at %-visning efter hvert spil ikke vises – men  
         alene, hvilken kontrakt der var spillet. Endelig beslutning blev ikke taget, men 
         Bent vil undersøge holdningen hertil blandt klubbens medlemmer. 
Ad.4. A. Juleafslutningen afholdes i Hollænderhaven d.14/12 kl. 12.30.   
      B. Der serveres 3 stykker smørrebrød på en tallerken. Alle tallerkener skal være 
         ens. Herudover serveres kaffe med småkager. Egenbetaling for drikkevarer.  
         Line og Annemarie sørger for kontakt til Hollænderhaven. 
      C. Line og Kirsten udtænker lodtrækning. 
Ad.5.    Olaf havde udarbejdet statusregnskab for økonomien. Så fint ud. 
Ad.6. A. Blandemaskinen skal indtil videre stå i kælderen i Hollænderhaven. 
         Kirsten Bitsch havde tilbudt at den kunne opbevares hos hende privat. Bestyrelsen 
         syntes dog ikke at den skulle henstå i privat hjem. Bent takker for tilbuddet. 
      B. Bent ser på muligheder og køber eventuelt. 
Ad.7.    Der satses på kursusdag en søndag i januar 2023 med kun 1 emne. Der  
         foreslås undervisning om formiddagen, spil og afprøvning af det lærte om  
         eftermiddagen. 
Ad.8.    Nyhedsbrev udsendes medio november. 
Ad.9.    Bent refererede til mail fra DBF vedr. bureaukrati og regler som var til gene  
         for vor forening.  
         Substitutsystemet fungerer nu fint med få ændringer. 
         Turneringen i efterårsferien afvikles som sommerbridge  
Ad.10.   Næste møde afholdes d.12/1-2023 kl. 14. 
Ref. Annemarie    
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